
Gårda Brygga Vägförening, Styrelsemöte 10/6-08 

Närvarande: Carina, David, Magnus, Christer, Roland och Anette 

1. Ordföranden öppnar mötet. 
2. Magnus väljs till justerare. 

 
3. Christer har dubbelkollat med REV och lantmäteriet om det finns regler angående andelstalet 

men har fått samma information som Anette. Styrelsens förslag är att behålla nuvarande andelstal. 
Styrelsen är dock inte enig i denna fråga då Carina vill se en sänkning av andelstalet för 
sommarboende. 
 

4. I frågan om att låna pengar för att snabbt kunna göra i ordning samtliga vägar är styrelsen 
negativ. Våra huvudargument är dels att avgifterna skulle behöva höjas väldigt mycket och att 
räntekostnaden skulle bli mycket hög. Styrelsen är inte enig i denna fråga 
 då Christer är förespråkare av låneförslaget. 
 

5. Styrelsen är dock ening i frågan om en höjning av årsavgiften. Däremot går åsikterna isär om hur 
mycket den borde höjas. 
 

6. Styrelsen beslutar att dessa frågor som kom upp på förra årsmötet måste anslås i kallelsen till 
årets årsmöte så att alla medlemmar förstår att det kan bli stora förändringar. Det är viktigt att det 
tydligt framgår att frågan om andelstalet och låneförslaget är förslag/motioner från enskild 
medlem och att avgiftshöjningen är ett förslag från styrelsen. David får i uppdrag att skriva en 
kallelse till årsmötet. 
 

7. Förändringar i styrelsen till nästa år: 
David slutar- Magnus går in som sekreterare 
Carina avgår som kassör , men sitter kvar som ledamot 
Anette blir kassör 
Övriga sitter kvar 
Vi behöver rekrytera en ny suppleant. 
 

8. Nästa möte: 30/6 kl 18:00 hemma hos Magnus. 
 

 

Sekreterare   Ordförande   Justerare 

 

David Gustafsson  Christer Lysell   Magnus Hagman 

 


